
ÒSom la proposta m�s ferma per governar LloretÓ

El cap de llista d'ERC-Avancem defensa que la seva candidatura �s la que t� m�s

coneixement de govern municipal

Jordi Orobitg Foto: Joan Sabater.

S'ha sentit c�mode al govern aquests quatre anys?M'he sentit

c�mode governant amb persones de l'equip de CiU. Crec que ha

imperat majorit�riament el respecte i l'objectiu de fer possible tirar

endavant el poble.Van recuperar la regidoria de Turisme, que vost�

ha assumit, quina valoraci� en fa?Molt positiva... M�s enll� del que

�s la gesti� tur�stica hem ober t el cam� per la modernitzaci� de

Lloret com a ciutat, amb el pla pilot amb la Generalitat i els acords

amb la Secretaria d'Estat de Turisme per millorar la ciutat.El pla pilot

encara no �s gaire visible.La primera de les accions �s l'acord amb

Seggitur per optar a fons europeus per fer possible que Lloret sigui

una destinaci� inteláligent, i en breu es comen�aran a desenvolupar

les altres propostes. El pla pilot �s una eina molt potent i governi qui governi no l'ha de desaprof itar.L'ordenaci�

de la riera continua sent l'assignatura pendent?S�, ho continua sent. Tothom sap el meu parer, aposto per una

diversitat d'usos m�s gran i per aix� una de les eines �s el pla d'usos comercials. El primer que s'ha de fer �s

auditar tots els usos existents i a par tir d'aqu� fer una proposta, i una de les hipot�tiques solucions �s donar

incentius perqu� par t de l'ofer ta d'oci s'instaláli en un altre indret.S'han tret de sobre el turisme m�s conf lictiu? El

troben a faltar?A nivell administratiu hem inf lu�t tot el possible perqu� l'activitat tur�stica no es tradueixi en una

problem�tica de civisme, per� en un mercat lliure �s molt dif�cil inf luir en mat�ria de contractaci�, hem d'estar

amatents a no inc�rrer en problem�tiques no desitjades. No tenim Saloufest per� tamb� tenim joves que venen a

passar-ho b�, s'ha de trobar l'equilibri perqu� les activitats d'uns no inter fereixin en les altres.Amb el pacte amb

Avancem, quants regidors esperen tenir?El pacte s'ha constru�t per ser una alternativa de govern, �s la

candidatura pol�tica m�s experimentada i amb un grau de formaci� superior pel que fa a la governan�a. Jo he

estat al govern, i els membres d'Avancem han estat a les negociacions de pressupostos, coneixen les diferents

�rees... de les propostes que hi ha avui sobre la taula som la m�s ferma.Tornaria a pactar amb CiU? Amb qui no

pactaria?No ens tanquem a ning� per� �s molt dif�cil que ens podem arribar a entendre amb el MILLOR. Avui dia

els consistoris estan molt atomitzats i aix� compor ta de vegades acords inversemblants, perqu� els pobles han

de tirar endavant.Quines propostes t� la seva candidatura?Pel que fa a promoci� del turisme, seguir la l�nia que

estem marcant ara. I creiem que cal fer una inversi� m�s propera al ciutad�, amb tot el que t� a veure amb

conservaci�, manteniment i embelliment de la ciutat. Que ning� m�s s'esquitxi els pantalons quan va pel carrer...

Tamb� hi ha d'haver un percentatge del pressupost per a la millora de les urbanitzacions sense descuidar la

inversi� en equipaments i millores, com ara a l'Avinguda Just Marl�s. El manteniment, per�, �s una de les grans

mancances que t� Lloret. En l'�mbit educatiu i cultural tenim propostes molt potents, com ara recuperar la gesti�

del teatre municipal.

Publicat a:

Font del document:

http://www.elpuntavui.cat/noticia/ar ticle/3-politica/17-politica/838776-lsom-la-proposta-mes-ferma-per-governar-lloretr.ht

ml?piwik_campaign=rss&piwik_kwd=mesPol%C3%ADtica&utm_source=rss&utm_medium=mesPol%C3%ADtica&utm_

campaign=rss


